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Verslag Algemene Ledenvergadering SVR  09-04-2025   

Theaterzaal De Boodschap   13.30 uur  

Aanwezig: 

7 bestuursleden: Johan Kamp(voorzitter) – Ingrid Scheifes-Coenen (vicevoorzitter) – Marian 

Heesbeen (coördinator Communicatie) – Christ Maas (coördinator Activiteitengroepen) – Ed 

Balkenende (coördinator Sociaal Domein) – Hanneke Thielen-Seelen (coördinator Speciale 

Activiteiten) – Louise Keijzers (secretaris) .  

Afwezig met kennisgeving: Ad Bink (penningmeester)  

Ongeveer 100 leden. 

 

1. Opening door de voorzitter: Johan heet iedereen van harte welkom. Na enkele 

huishoudelijke mededelingen stelt de voorzitter de bestuursleden voor met naam en 

functie. Ad Bink is helaas afwezig i.v.m. een gebroken heup. De voorzitter zal 

proberen alle financiële vragen te beantwoorden. Mocht dat niet lukken dan wordt 

de vraag meegenomen naar de bestuursvergadering en later beantwoord. Het is de 

eerste jaarvergadering voor Johan, het jaar is voorbij gevlogen. Een jaar waarin Johan 

veel leuke dingen heeft meegemaakt; maar waarin ook verdrietige zaken 

plaatsvonden. Er wordt een moment stilte gehouden voor leden die ons ontvallen 

zijn.  

2. Verslag Algemene Ledenvergadering 03-04-2024: het verslag wordt akkoord 

bevonden; er zijn geen vragen. 

3. Jaarverslag 2024: het verslag wordt goedgekeurd.  

4. Jaarrekening 2024: Johan licht enkele zaken toe. Het aantal leden blijft stijgen. 

Vanwege deze groei hebben we meer ruimtes moeten huren, daardoor zijn er extra 

kosten gemaakt. De gemeente past de subsidie tot nu toe steeds aan. Naast de 

contributie halen we inkomsten uit rente, de baropbrengsten en de Rabo-clubactie. 

Nieuw dit jaar is onze deelname aan de Klavertjesactie die op 12 april van  start gaat. 

Aan alle leden de oproep op de SVR te stemmen bij de Rabo-clubactie en klavertjes 

aan onze vereniging  te doneren.  

5. Verslag kascommissie 2024: in de kascommissie zitten dit jaar Nel Willemen en Cor 

Andeweg met Albert Grunwald als reserve lid. Nel leest de verklaring voor en geeft 

aan dat de kascommissie akkoord is met de jaarrekening. De leden verlenen 

decharge.  

Cor Andeweg is aftredend. Gerard Leenaars biedt zich aan als reserve lid, waarvoor 

dank. Voor komend jaar bestaat de kascommissie uit Nel Willemen en Albert 

Grunwald met reserve lid Gerard Leenaars.  
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6. Begroting 2026: De subsidieaanvraag bij de gemeente is goedgekeurd en ook al 

gestort. We verwachten dat de barinkomsten iets zullen dalen, vanwege de gestegen 

kosten. Het lijkt een behapbaar jaar te worden, maar is wel maatschappij afhankelijk:   

zowel van de gemeente als van de wereldpolitiek. We denken dat veel hetzelfde zal 

zijn.  

Albert Grunwald informeert naar de verhoging van subsidies en donaties met 

€10.000,- euro; de gemeente gaat de verhoging 1 op 1 aan ons betalen.  

Gerard Leenaars informeert naar de afdracht aan SBZ (Senioren Brabant Zeeland).  

Johan: SBZ heeft met hogere kosten te maken, dit wordt doorberekend aan de 

afdelingen. Er is toestemming gegeven om deze hogere kosten te aanvaarden. 

Toestemming is voor 3 jaar berekend tot en met 2026. De vraag van Gerard Leenaars 

om contributie en afdracht aan SBZ en andere inkomsten te splitsen op de 

jaarrekening wordt meegenomen naar de bestuursvergadering.  

7. Vaststellen contributie 2026: Afgelopen jaar is de contributieverhoging van €26,- 

(2025) naar €27,- (2026) goedgekeurd.  

8. Beleidsplan 2025 (2026-2030): ons beleidsplan loopt eind van dit jaar af. Het bestuur 

is bezig met denken over en opstellen van een nieuw beleidsplan. Zodra er een 

concept ligt wordt dit gedeeld. We proberen het zo compact, helder en praktisch 

mogelijk te maken. Doel is om dit tijdens de ALV 2027 ter goedkeuring voor te leggen.  

9. Wijziging statuten: Ingrid neemt het woord. SBZ heeft conceptstatuten aangeleverd, 

waar elke afdeling gebruik van kan maken. Ze zijn op de website te vinden onder 

‘Leden’- ‘Algemene Ledenvergadering’. Om deze te beoordelen hebben we veel hulp 

gekregen van  Evert van der Grift (gepensioneerd juridisch medewerker). Aan de 

leden wordt instemming gevraagd.  

Gerard Leenaars verzoekt Evert van der Grift om enige toelichting. De statuten zijn 

aangepast aan de huidige wet; ook de nieuwe naam SBZ is toegevoegd. De statuten 

zijn een jaar vooruitgeschoven van 2024 naar 2025 n.a.v. de naamsverandering van 

KBO naar SBZ. Dit is medegedeeld in de ALV van 2024. 

Elke afdeling kan er zijn eigen zaken aan toevoegen. De statuten worden – na 

instemming van de leden -  notarieel bekrachtigd en door de voorzitter en secretaris 

ondertekend.  

De leden stemmen in met de statutenwijziging. 

10. Mededelingen: er zijn geen verdere mededelingen.  

11. Bestuursverkiezing: 

Aftredend: Ingrid Scheifes-Coenen (vicevoorzitter), Christ Maas (coördinator 

Activiteitengroepen), Ed Balkenende (coördinator Sociaal Domein), Louise Keijzers 

(secretaris). Allen zijn herkiesbaar. Er zijn geen aanmeldingen.  

Vanwege corona zijn enkele van deze bestuursleden in een later dan normaal 

gehouden Algemene Ledenvergadering benoemd. Deze bestuursleden waren soms al 

wel langer werkzaam binnen het bestuur. Hierdoor zijn er nu vier bestuursleden 

tegelijkertijd aftredend en herkiesbaar. 

De leden zijn akkoord met de herbenoeming van deze vier bestuursleden.  
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12. Rondvraag:  

Albert Grunwald: de SVR is uitermate complex, het bestuur doet enorm zijn best. De 

manier waarop de vrijwilligers worden geëerd is buitengewoon. Graag een hartelijk 

applaus voor het bestuur. Johan : de vrijwilligers dragen de vereniging.  

13. Sluiting 14.30 uur 

 

Na sluiting van de vergadering geniet ieder nog van een hapje en een drankje. 

 

 

 

 

 

 

 


